



CANADA

C
o
m
m
u
n
i
q
u
é

No. 47
n^o

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

JUNE 24, 1971
LE 24 JUIN 1971

VISIT OF SENATOR MARTIN TO KOREA/
VISITE DU SENATEUR MARTIN EN COREE

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, announced today in Ottawa the appointment of Senator Paul Martin to represent Canada as the special envoy to the Inauguration of President Park Chung Hee of the Republic of Korea on July 1.

Senator Martin's attendance at the Presidential Inauguration is viewed as a strong friendly gesture toward a country with which Canada has increasingly important ties. Bilateral trade, for example, between Canada and Korea has jumped from approximately \$1.5 million in 1965 to over \$33 million in 1970. Exchanges of high level visits between Korea and Canada have become frequent in recent years.

* * *

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, l'honorable Mitchell Sharp, a annoncé aujourd'hui, à Ottawa, la désignation du Sénateur Paul Martin pour représenter le Canada en qualité d'envoyé spécial aux cérémonies qui marqueront, le 1^{er} juillet, l'inauguration du Président Park Chung Hee de la République de Corée.

La présence du Sénateur Martin à l'inauguration présidentielle est considérée comme un geste de profonde amitié envers un pays avec lequel le Canada a des liens de plus en plus importants. Le commerce bilatéral, par exemple, entre le Canada et la Corée, qui, en 1965, était d'une valeur d'environ 1 million et demi de dollars est passé, en 1970, à plus de 33 millions de dollars. Depuis quelques années également, les échanges de visiteurs de marque entre la Corée et le Canada sont devenus fréquents.